
 

Schriftelijke vragen art. 41 van Hart voor Hilversum inzake Flexwoningen 

 

Geachte wethouder, 

Uit kranten en journaal begrepen we dat er 700 flexwoningen staan te “verstoffen” in een loods. 

Dat vinden wij gezien het feit dat er een groot aantal woningzoekende zijn en een groot tekort 

aan woningen, vooral starters en mensen die tijdelijk woonruimte nog hebben in ons 

Hilversum is. Echt onwenselijk.  

In de woonvisie is afgesproken dat ook onze gemeente mee wil doen aan het concept flexwoningen.  

Gemeenten kunnen inschrijven voor flexwoningen van het Rijksvastgoed bedrijf.  

https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2023/05/10/rijksvastgoedbedrijf-kan-gemeenten-en-

corporaties-per-direct-voorzien-van-woonruimten 

 

• Kunt en gaat u een beroep doen op een aantal van die woningen voor de gemeente 

Hilversum? 

• Kunt u er al een aantal plaatsen op het circus terrein? 

• Bent u bereid om te kijken naar andere locaties voor deze flexwoningen? 

• Kunnen woningcorporaties deze woningen gaan halen voor onze gemeente? 

• Kunnen wij als gemeenteraad iets doen om flexwoningen vanuit het Rijksvastgoed bedrijf hier 

te krijgen?  

 

Graag vernemen we van u hoe wij als gemeente Hilversum ons deel aan flexwoningen kunnen 

realiseren op welke locaties en op welke termijn dit te realiseren zou zijn. 

 

Regie Redmeijer 

Hart voor Hilversum 
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